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VICTORIA VSC MŠMT

Podpora vysokoškolského sportu se bude řídit inovovanou strategií
...reprezentace ČR bude Ministerstvo školství, mládeže a tělovýchovy nadále zajišťovat prostřednictvím svého resortního sportovního centra VICTORIA VSC. Pro
období 2025-2028 dnes VICTORIA VSC představila inovovanou strategií. "Podpora vysokoškolského sportu je sice specifikou kategorií, ale neměla by...
infodnes.cz | 05.11.2024 | URL

Obsahové duplicity: 04.11.2024 16:45 - msmt.cz N1 URL

Házená

Mostecké házenkářky prohrály v Dortmundu první souboj o EL o čtyři góly
...Borussia ještě v soutěžní sezoně přemožitele nenašla. Nejlepší střelkyní zápasu byla s osmi góly pravá spojka Valerie Smetková, o dva méně dala Anna
Jestříbková. V domácím dresu měly po sedmi brankách Lisa Antlová a Dana Bleckmannová.

Úvodní utkání závěrečného kola kvalifikace o...
sport.iDNES.cz | 10.11.2024 | rubrika: Házená | autor: ČTK, iDNES.cz | URL

Kanoistika - slalom

Vodní slalomáři představili nové disciplíny. ‚I to je motivace, proč pokračovat,‘ vysvětluje kajakář Přindiš
...vývoj tohoto sportovního odvětví rychlý spád, dokáže už následující sezóna, která přinese řadu novinek. Připravovat se na ně začíná i kajakář Vít Přindiš,
který na hrách v Paříži fandil a radil z tribuny.

„Mělo by to být tak, že formát Světového poháru bude mít zrušené kvalifikační dny, i...
irozhlas.cz | 08.11.2024 | rubrika: Ostatní sporty | autor: Kryštof Kousal | URL

Plavání

Česká plavkyně překonala národní rekord a vybojovala si účast na MS
...pro prosincový světový šampionát v Budapešti. V Gentu skončila ústecká plavkyně druhá. O vítězství s domácí Florine Gaspardovou se podělila Kristýna
Horská na 100 metrů prsa. Česká olympionička dohmátla ve výrazně vylepšeném osobním rekordu 1:05,73, kterým o 23 setin zaostala za letitým národním...
sport.cz | 11.11.2024 | rubrika: Ostatní sporty | autor: ČTK | URL

Šerm

Kordisté na SP v Bernu obsadili 13. místo, ve čtvrtfinále je zastavili Nizozemci
...olympijští medailisté Jakub Jurka, Michal Čupr a Martin Rubeš obsadili na šermířském Světovém poháru v Bernu v první velké týmové soutěži po pařížském
úspěchu 13. místo. Trio kordistů, s nimiž pod pěti kruhy dosáhl na medaili i Jiří Beran, který poté ukončil kariéru, zastavili v cestě za lepším...
sport.iDNES.cz | 10.11.2024 | rubrika: Ostatní sporty | autor: ČTK | URL

Obsahové duplicity: 10.11.2024 18:24 - sport.cz N1 URL

Tenis

Siniaková s Townsendovou ve finále turnaje prohrály
...– Kateřina Siniaková s Taylor Townsendovou zůstaly jediný krok od triumfu na Turnaji mistryň. Česko-americký tenisový pár podlehl ve finále v Rijádu
dvojici Gabriela Dabrowská z Kanady a Erin Routliffeová z Nového Zélandu 5:7 a 3:6. Česká hráčka tak nenavázala na vítězství na Turnaji mistryň, které...
Pražský deník | 11.11.2024 | rubrika: Sport | autor: (čtk) | N1

V Peru se Vítu Kopřivovi daří
...skvělé formě zastihl Víta Kopřivu silně obsazený challenger v Limě. V hlavním městě Peru se dostal do finále a čeká jej utkání o titul. Během úspěšného týdne
prostějovský tenista dokázal porazit hned tři nasazené soupeře, včetně nejvýše nasazeného Argentince Francisca Comesanu. Kopřiva se v Limě...
vecernikpv.cz | 10.11.2024 | URL
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Plné znění

VICTORIA VSC MŠMT

Podpora vysokoškolského sportu se bude řídit inovovanou strategií
infodnes.cz | 05.11.2024 | URL

Podporu vysokoškolského sportu a sportovní reprezentace ČR bude Ministerstvo školství, mládeže a tělovýchovy nadále zajišťovat prostřednictvím svého
resortního sportovního centra VICTORIA VSC. Pro období 2025-2028 dnes VICTORIA VSC představila inovovanou strategií.

"Podpora vysokoškolského sportu je sice specifikou kategorií, ale neměla by být úplně izolovaná. Chceme ji nově více provázat s dalšími aktivitami orientovanými
na podporu pohybu tak, jak s tím počítá vládou schválený plán podpory pohybu dětí, žáků a studentů. Smyslem všech těchto intervencí je postupně zvýšit zájem
mladých lidí od útlého věku až do dospělosti o pravidelný pohyb a co nejvíce podpořit zdravý životní styl a udržení fyzického i duševního zdraví," říká státní
tajemník v Ministerstvu školství, mládeže a tělovýchovy Ondřej Andrys. 
Vedle stávajícího dotačního programu UNIS, který podporuje duální kariéru sportovců a vytvoření standardizovaných možností úspěšného skloubení vrcholového
sportu se studiem, MŠMT nově plánuje v následujícím období podpořit i širší pohybové aktivity na VŠ prostřednictvím nového dotačního programu zacíleného na
vytvoření podmínek pro výuku tělesné výchovy a realizaci volnočasových organizovaných pohybových a sportovních aktivit. 
VICTORIA VSC bude nově plnit také koordinační a metodickou roli při tvorbě centrální nabídky kurzů vysokých škol v oblasti krátkodobých školení zaměřených
na moderní a inovativní prvky pohybových aktivit. Ty by měly být zahrnovány nejen do výuky tělesné výchovy u různých věkových skupin dětí, žáků a studentů,
ale s maximalizací pohybu by se mělo počítat také v jiných předmětech v průběhu celého dne. Cílem je podpořit rozvoj školních pohybových aktivit a co nejvíce
zvýšit čas, v jehož rámci mladí lidé nesedí, ale zdravým způsobem se hýbou. Dojde také k novému nastavení podpory, která byla dosud vyplácena formou
stipendií. 
"VICTORIA VSC připravila pro další cyklus olympijských her novou strategii, která v oblasti podpory špičkového servisního zajištění vychází i z analýzy využití
stipendií našimi sportovci. Nejčastější oblasti, na které sportovci prostředky využívali, nyní podpoříme centrálně, což umožní efektivnější využití státních
prostředků. Zároveň budeme i nadále v rámci vlastního rozpočtu zařazené sportovce motivovat ke skloubení studia s vrcholovým sportem," uvedla ředitelka
VICTORIA VSC Lenka Kovářová. 
Strategie VICTORIA VSC se zaměřuje na kvalitnější podmínky finanční podpory, zajištění špičkového servisu, moderního materiálního vybavení a genderově
vyváženého personálního zajištění. V rámci vlastního rozpočtu bude VICTORIA VSC nadále podporovat duální kariéru mladých sportovců a skloubení jejich
studia se sportem. 
I proto bude mottem VICTORIA VSC pro další olympijský cyklus slogan: "BE PROFESSIONAL, BE EDUCATED, BE VICTORIA". 

Házená

Mostecké házenkářky prohrály v Dortmundu první souboj o EL o čtyři góly
sport.iDNES.cz | 10.11.2024 | rubrika: Házená | autor: ČTK, iDNES.cz | URL

Mostecké házenkářky prohrály první kvalifikační duel o účast v Evropské lize v hale Borussie Dortmund 32:36. Příští neděli se budou české šampionky snažit
proti lídrovi bundesligy stáhnout čtyřgólovou ztrátu v domácí odvetě a lepší tým postoupí do skupinové fáze soutěže. Předtím ještě Severočešky absolvují ve
středu v interlize odvetu za letošní finále s Kynžvartem.

V Dortmundu šlo i o to, kterému týmu se podaří prodloužit osmizápasovou sérii vítězství v soutěžních zápasech. Domácí házenkářky si pomohly brzkou
čtyřbrankovou šňůrou od stavu 1:2 a od té doby si vedení o tři až pět gólů udržovaly. A to i proto, že mostecké hráčky v prvním poločase neproměnily žádný ze
dvou sedmimetrových hodů. Ve druhém poločase už Borussia vedla i o sedm branek, naposledy v 49. minutě 30:23, ale Baníku se vydařila závěrečná
desetiminutovka lépe. Dvakrát se Černí andělé dotáhli až na tříbrankový rozdíl, ale domácí házenkářky ještě v závěru přidaly trefu ze sedmičky.

Most prohrál poprvé od zářijové porážky od Dunajské Stredy v interlize, Borussia ještě v soutěžní sezoně přemožitele nenašla. Nejlepší střelkyní zápasu byla s
osmi góly pravá spojka Valerie Smetková, o dva méně dala Anna Jestříbková. V domácím dresu měly po sedmi brankách Lisa Antlová a Dana Bleckmannová.

Úvodní utkání závěrečného kola kvalifikace o Evropskou ligu házenkářek:

Borussia Dortmund - Baník Most 36:32 (18:14)
Nejvíce branek: Antlová a Bleckmannová po 7, Lassourceová 5/1 - Smetková 8/2, Jestříbková 6, Zachová a Kuxová po 4.

Foto:
Mostecký kouč Joao Florencio Ferreira
Ondřej Bičiště, MF DNES

Kanoistika - slalom

Vodní slalomáři představili nové disciplíny. ‚I to je motivace, proč pokračovat,‘ vysvětluje kajakář Přindiš
irozhlas.cz | 08.11.2024 | rubrika: Ostatní sporty | autor: Kryštof Kousal | URL

Čeští vodní slalomáři letos na olympijských hrách soupeřili v nové disciplíně kajakkrosu. Že nabral vývoj tohoto sportovního odvětví rychlý spád, dokáže už
následující sezóna, která přinese řadu novinek. Připravovat se na ně začíná i kajakář Vít Přindiš, který na hrách v Paříži fandil a radil z tribuny.

„Mělo by to být tak, že formát Světového poháru bude mít zrušené kvalifikační dny, i startovní pole bude omezené, takže v kajakářích bude necelých 50
závodníků, všichni pojedou první jízdu a dva nejlepší do finále,“ nastínil předloňský mistr světa kajakář Vít Přindiš formátové změny pro nadcházející sezónu.

Týkat se budou jak běžného individuálního závodu, tak i takzvaného short slalomu, který bude od dalšího roku novinkou.

„Short slalom bude obdoba slalomu akorát na poloviční a výrazně těžší trati. Aby to bylo dynamické a zábavné pro diváky. Pak by tam měla být další část v kajak
krosu, jako v time trialu, popisuje zkušený vodní slalomář.

Zmíněný time trial bude individuální závod na kajakkrosové trati, který doplní už zavedený olympijský kajakkros proti trojici soupeřů.

Ve hře tak pro slalomáře budou během jedné zastávky světového poháru hned čtyři sady medailí.
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„Ještě dva roky zpátky jsme získávali jednu medaili, posledních pár let dvě a teď už by to měly být čtyři medaile na Světovém poháru. I to je docela motivace,
proč ještě pokračovat příští rok,“ naznačuje Vít Přindiš, že mu do konce kariéry možná chybí už jen několik let.

Mentor na tribuně

Je mu 34 let, má za sebou řadu úspěchů, ale taky zklamání uplynulé sezóny, ve které obětoval všechno olympijskému startu v kajakkrosu, na který nakonec
nedošlo. To mu ale přineslo ojedinělou příležitost, jak být olympionikům k ruce.

„Dostal jsem pak nabídku jet do Paříže v jiné roli a na svazu jsem říkal, že když už tam budu, tak co kdybych tam zůstal přes kajak kros a klukům i holkám se
snažil poradit. Lukáš Rohan s Jířou Prskavcem měli s kajak krosem skoro nulové zkušenosti,“ vysvětloval Přindiš, který v kajakkrosu odjel celou sezónu, znal
dopodrobna soupeře, trať i taktiku závodění.

„S klukama jsme se scházeli hodinu před závodem, řešili jsme, koho mají v rozjížďce, jak mají postupovat a co dělat. Oni byli nadrajvovaní, že se na to těší, já z
toho měl taky dobrý pocit a vyvrcholilo to až úžasným finále u Lukáše. Dobrý zážitek a zajímavá nová role,“ říká Vít Přindiš, kterému mohla být malou náplastí
alespoň radost z konečného čtvrtého místa Lukáše Rohana.

Poznatky, které nabral v nové roli, se mu navíc můžou hodit v další sezóně, ve které bude mnohem víc příležitostí, jak získat cenné kovy.

Plavání

Česká plavkyně překonala národní rekord a vybojovala si účast na MS
sport.cz | 11.11.2024 | rubrika: Ostatní sporty | autor: ČTK | URL

Plavkyně Daryna Nabojčenko překonala na mistrovství Belgie v krátkém bazénu vlastní český rekord na trati 50 metrů motýlek. Časem 25,67 vylepšila v neděli o
šest setin sekundy národní maximum z loňského mistrovství Evropy a splnila A limit pro prosincový světový šampionát v Budapešti. V Gentu skončila ústecká
plavkyně druhá.

O vítězství s domácí Florine Gaspardovou se podělila Kristýna Horská na 100 metrů prsa. Česká olympionička dohmátla ve výrazně vylepšeném osobním
rekordu 1:05,73, kterým o 23 setin zaostala za letitým národním maximem Petry Chocové. 

Šerm

Kordisté na SP v Bernu obsadili 13. místo, ve čtvrtfinále je zastavili Nizozemci
sport.iDNES.cz | 10.11.2024 | rubrika: Ostatní sporty | autor: ČTK | URL

Bronzoví olympijští medailisté Jakub Jurka, Michal Čupr a Martin Rubeš obsadili na šermířském Světovém poháru v Bernu v první velké týmové soutěži po
pařížském úspěchu 13. místo. Trio kordistů, s nimiž pod pěti kruhy dosáhl na medaili i Jiří Beran, který poté ukončil kariéru, zastavili v cestě za lepším
výsledkem Nizozemci. V osmifinále zvítězili těsně 31:30. V zápasech o konečné umístění se na planš dostal i Matyáš Pavlík a čeští šermíři podlehli Američanům
33:45 a porazili Kanadu 45:35.

Soutěžilo 35 družstev. Triumfovali olympijští šampioni Maďaři, kteří v sestavě s vítězem sobotní soutěže jednotlivců Mátém Tamásem Kochem porazili v repríze
pařížského finále Japonsko (34:27).

Češi ve Švýcarsku začali snadnou výhrou 45:27 nad Saúdskou Arábií, ale v duelu s Nizozemci šestý tým světového žebříčku proti dvaadvacátému nepotvrdil roli
favorita. Medailisté z Paříže sice dlouho vedli, ale v předposledním souboji Rubeš podlehl o šest zásahů Tristanu Tulenovi. Jurka pak sice na závěr proti staršímu z
bratrské dvojice Rafaelu Tulenovi dvoubodové manko stáhl a dokonce poslal Čechy do vedení 25:23, ale koncovka lépe vyšla soupeři.

Reuters

Tenis

Siniaková s Townsendovou ve finále turnaje prohrály
Pražský deník | 11.11.2024 | rubrika: Sport | autor: (čtk) | N1

Rijád – Kateřina Siniaková s Taylor Townsendovou zůstaly jediný krok od triumfu na Turnaji mistryň. Česko-americký tenisový pár podlehl ve finále v Rijádu
dvojici Gabriela Dabrowská z Kanady a Erin Routliffeová z Nového Zélandu 5:7 a 3:6. Česká hráčka tak nenavázala na vítězství na Turnaji mistryň, které získala
před třemi lety po boku Barbory Krejčíkové. Ve finálovém klání padla už potřetí, s Krejčíkovou prohrály boj o titul v letech 2018 a 2022. I přes prohru však
ukončí Siniaková sezonu jako deblová světová jednička.

V Peru se Vítu Kopřivovi daří
vecernikpv.cz | 10.11.2024 | URL

Ve skvělé formě zastihl Víta Kopřivu silně obsazený challenger v Limě. V hlavním městě Peru se dostal do finále a čeká jej utkání o titul.

Během úspěšného týdne prostějovský tenista dokázal porazit hned tři nasazené soupeře, včetně nejvýše nasazeného Argentince Francisca Comesanu. 
Kopřiva se v Limě rozhodně nenudil. Všechny dosavadní duely rozhodovaly až třetí sady, hned třikrát musel český hráč průběh duelů otáčet. Ve finále narazí na
Dány Elmera Mollera, se kterým před měsícem prohrál v portugalské Braze ve dvou setech. Pokud se Kopřivovi podaří odveta, posune se ve světovém žebříčku
na 130. místo. 
Značky: 
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